
Beretning fra baneudlejning 2021/2022 

 

Baneudlejningen går planmæssigt uden de store problemer. P.t. er samtlige baner 

lejet ud. 

 

Carl Jørgen Hansen 

Baneudlejning 

 


